
Protokół Nr XLVII / 2010
    Sesji Rady Miasta Ustka

               z dnia 27 maja 2010r.

           Rozpoczęcie obrad – godz. 10 : 00

Zakończenie obrad – godz. 15:00

Ad. 1 

Obrady otworzył i prowadził Adam Brzóska – Przewodniczący Rady Miasta Ustka. 

Przywitał przybyłych na obrady radnych oraz zaproszonych gości. Na podstawie listy 

obecności stwierdził prawomocność obrad. Na ogólną ilość 15 radnych w sesji udział 

wzięło 15  radnych.  lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 , a lista obecności 

zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. Na sekretarza obrad 

Przewodniczący wyznaczył Wiceprzewodniczącą  Barbarę Kołakowską.

Burmistrz wniósł o wprowadzenie dodatkowego projektu uchwały do dzisiejszego 

porządku obrad w sprawie zmiany uchwały Nr XI/83/2007  Rady Miasta Ustka z dnia 30 

sierpnia 2007r. w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Miasto Ustka. Burmistrz wyjaśnił, że w momencie przygotowania zawiadomienia o sesji 

nie było opinii Sanepidu.

A. Górecka  powiedziała, że radni nie wiedzieli i nie wzięli ze sobą tego projektu 

uchwały.

Wiceprzewodniczący P. Nycz zaproponował, aby w przerwie Biuro Rady  zrobiło 

kserokopie tej uchwały, która od kwietnia nie była zmieniana.

Wobec braku innych wniosków Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek 

Burmistrza  o wprowadzenie dodatkowego projektu do dzisiejszego porządku obrad.

Rada przy 11 głosach „ za”, 1 głosie „przeciwnym”, 2 głosach „wstrzymujących się”,

1 radny nie głosował wprowadziła powyższy projekt uchwały do porządku obrad.
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Wobec powyższego Rada obradowała zgodnie z poniższym porządkiem obrad:

1.  Sprawy regulaminowe:

1) otwarcie obrad i stwierdzenie kworum,

2) wyznaczenie sekretarza obrad, 

3) przedstawienie porządku obrad.

2. Przekazanie obrazu Mieczysława Kościelniaka dla miasta Ustka oraz projekcja filmu.

3.  Informacja o pracy Burmistrza w okresie między sesjami.

4. Informacja o pracy Rady Miasta w okresie między sesjami.

5. Interpelacje i zapytania radnych.

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego w mieście.

7. Informacja zabezpieczeniu podstawowej opieki medycznej oraz o zabezpieczeniu pracy Pogoto-
wia Ratunkowego w sezonie 2010 roku.

8. Informacja o przygotowaniach miasta do sezonu letniego 2010 roku.

9. Podjęcie uchwał:

1) w sprawie zmian w budżecie miasta na 2010 rok.,

2) w sprawie zawarcia umowy z Powiatem Słupskim dotyczącej realizacji projektu pod tytu-

łem „Zabawa w miasto – dzieci budują swój własny świat” w dniach 22-30 lipca 2010r. w 

Runowie k/Potęgowa,

3) w sprawie zmiany porozumienia międzygminnego z Gminą Ustka dot. współdziałania w 

celu wspólnej realizacji inwestycji pn. „Rozbudowa oczyszczalni ścieków w Ustce wraz z 

kolektorami przerzutowymi.

4) w sprawie wniesienia w formie wkładu niepieniężnego (aportu) prawa własności nierucho-

mości będących własnością Gminy Miasto Ustka,
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5) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy części nieruchomości stanowią-

cych własność Gminy Miasto Ustka, położonych w Ustce przy ul. Marynarki Polskiej 75-77,

6) w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu nieruchomości położo-

nej w Ustce przy ul. Promenada Nadmorska, będącej własnością Gminy Miasto Ustka,

7) w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu nieruchomości położo-

nej w Ustce przy ul. Darłowskiej (dz. 1759/1), będącej własnością Gminy Miasto Ustka,

8) w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu nieruchomości położo-

nej w Ustce przy ul. Darłowskiej (dz. 1889/1), będącej własnością Gminy Miasto Ustka,

9) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od przetargowego trybu umowy dzierżawy te-

renu, położonego w Ustce przy ul. Darłowskiej, będącego własnością Gminy Miasto Ustka,

10) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od przetargowego trybu umowy dzierżawy te-

renu, położonego w Ustce przy ul. Marynarki Polskiej, będącego własnością Gminy Miasto 

Ustka.

11) w sprawie  zmiany uchwały Nr XI/83/2007  Rady Miasta Ustka z dnia 30 sierpnia 

2007r. w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Miasto Ustka

10. Odpowiedzi na interpelacje radnych.

11. Wolne wnioski i oświadczenia.

12. Zakończenie obrad.                                                                                      

Ad. 2

 Przekazanie obrazu Mieczysława Kościelniaka dla miasta Ustka oraz projekcja filmu.

Radni oraz obecni na sali zaproszeni goście obejrzeli film dokumentalny o życiu sp. 

Mieczysława Kościelniaka , usteckiego artysty malarza.

Po prelekcji filmu żona  artysty p. Urszula Kościelniak wręczyła na ręce Burmistrza obraz, 

który namalował zmarły przed laty mąż.
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Burmistrz Jan Olech oraz Przewodniczący Rady Adam Brzóska  podziękowali za 

podarowany obraz, który zostanie ustawiony na stelażu w sali narad, aby każdy mógł go 

obejrzeć.

Przewodniczący ogłosił  5 minutową przerwę w obradach.

Ad. 3  Informacja o pracy Burmistrza w okresie między sesjami – załącznik nr 3.

( I część nagrania czas 11 : 35 )

Burmistrz J. Olech  w uzupełnieniu pisemnej informacji którą  radni otrzymali 

przed sesją poinformował że w Ustce gościnnie przebywa prezenter pogody z TVN 24 

p. Zubelewicz, który na żywo będzie prezentował pogodę.

A. Bednarczyk zapytał, czy w trakcie Walnego Zgromadzenia Spółki ZGK był 

poruszany temat prywatyzacji spółki ? Następnie radny poprosił o rozszerzenie informacji 

na temat spotkania  Burmistrza z przedstawicielami żeglarzy i rybaków oraz  o konwencie 

samorządowców powiatu słupskiego.

Burmistrz odpowiedział, że w porządku obrad  Walnego Zebrania Sp. ZGK nie było 

punktu na temat prywatyzacji spółki, nie poruszano tej sprawy. Natomiast spotkanie z 

żeglarzami i rybakami dotyczyło współpracy pomiędzy żeglarzami i rybakami oraz 

udostępnienia miejsc dla żeglarzy do cumowania w Usteckim porcie. W trakcie konwentu 

samorządowego omawiano między innymi sprawę zaciągnięcia obligacji. 

W przyszłym tygodniu rozstrzygnie się który bank będzie  obsługiwał obligacje zaciągnięte 

przez miasto.

G. Koski  zapytał który obiekt użytkowy na Promenadzie został wydzierżawiony 

( 60 m2 ) w trybie bezprzetargowym na rzecz  dotychczasowego dzierżawcy?

S. Tymińska – Brożek poinformowała że chodzi o obiekt znajdujący się w tzw. 

„Wiosce Wikingów”.

W. Siudek  zapytał o parking przy ul. Walki Młodych, na jakim  etapie są 

uzgodnienia decyzyjne?
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M. Kurowski – Wiceburmistrz  odpowiedział, że  radny Siudek brał udział w 

wizjach lokalnych w tym miejscu,  miasto zadeklarowało, że przekaże tylko materiał na 

utwardzenie terenu.

W. Siudek zapytał o przetarg na remonty chodników, radny zapytał czy planowana 

na rok 2010 kwota będzie wystarczająca na bieżące naprawy?

E. Mierzejewska odpowiedziała, że w budżecie miasta  na 2010 rok nie 

wykorzystano wszystkich środków planowanych na remonty chodników. Następnie 

przedstawiła główne zadania jakie są prowadzone, a także  będą wykonywane na terenie 

miasta w najbliższym czasie. 

W. Siudek wyraził nadzieję, że na drobne, bieżące naprawy wystarczy pieniędzy do 

końca roku.  Po czym radny zapytał na jakich zasadach będzie użyczony teren o pow. ok. 

200 m2  przy ul. Wilczej, pod parking, był to wniosek mieszkańców ul. Nowej.

S. Tyminska - Brożek  odpowiedziała, że sprawa dotyczy użyczenia terenu przy ul. 

Nowej ( w kierunku Przedszkola). Miasto uzyskało akceptację wnioskodawców aby po 

wykonaniu przez mieszkańców parking ten był  ogólnodostępny.

W. Siudek  stwierdził, że wobec powyższego  w informacji błędnie podano ulicę 

Wilczą. Pozytywnie rozpatrzono  wniosek o wydzierżawienie działki wzdłuż pasa 

drogowego przy ul. Wilczej - Zubrzyckiego.  Radny zapytał o zajęcie jakiego pasa 

drogowego chodzi?

E. Mierzejewska odpowiedziała, że chodzi o teren przy samym lesie. Jest to wolny 

teren i nie będzie dzierżawy lecz zajęcie pasa drogowego.

B. Kołakowska odmówiono zgody na  dzierżawę terenu plaży wschodniej  pod 

lokalizację zabawki dmuchanej, radna zapytała skąd wziął się  taki wielki konflikt 

pomiędzy wieloletnim dzierżawcą a Urzędem? Następnie Wiceprzewodnicząca zapytała, 

czy jest współpraca  pomiędzy Urzędem a Akademią Pomorską w zakresie nauki?

M. Bugajewska  oznajmiła, że  odmowa zgody na wydzierżawienie odcinka plaży 
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pod zabawki dmuchane jest już wyjaśniona i dzierżawa zaistnieje  zgodnie z wnioskiem.   

Burmistrz  odpowiedział, że nie ma nie ma możliwości finansowego wsparcia 

wniosku Akademii Pomorskiej.

D. Paściak zapytała ,czy po przeprowadzonych przetargach pozostały do 

wydzierżawienia miejsca na terenie Promenady oraz czy  są miejsca dla artystów 

plastyków na terenie Promenady?

S. Tymińska Brożek odpowiedziała, że po pierwszym przetargu pozostały miejsca 

wolne, które są  udostępniane na wniosek bez przetargu, ze względu na procedury. Miejsca 

wolne udostępniane są na wniosek zawierający kwotę wywoławczą z przetargu plus 

pierwsze postąpienie. Corocznie po pierwszych przetargach pozostają lokalizacje, które są 

wydzierżawiane na wniosek.

D. Paściak  zapytała o wskazanie które lokalizacje nie zostały wydzierżawione 

w pierwszym przetargu.

S. Tymińska – Brożek wskazała lokalizacje, które nie zostały wydzierżawione na 

terenie plaży i Promenady. Poinformowała, że miejsca dla malarzy zostały uwzględnione.

Przewodniczący  poprosił aby radna sprawdziła to bezpośrednio w wydziale 

Gospodarki Nieruchomościami.

Ad. 4   Informacja o pracy Rady Miasta w okresie między sesjami.

( I część nagrania czas 32:53 )

Przewodniczący A. Brzóska przedstawił informację stanowiąca załącznik nr 4.

Ad. 5  Interpelacje i zapytania radnych. ( I część nagrania czas 35:01)

G. Koski oznajmił, że z informacji która radni otrzymali od Burmistrza wynika, że 

ok. 300 000 zł  publicznych pieniędzy traci miasto na przyjmowaniu dzieci do żłobka 

i przedszkoli z gminy Ustka. Radny  zapytał na jakiej podstawie miasto dokłada do dzieci 

z innych gmin, które nie posiadają meldunku ani w Ustce ani w gminie Ustka?

M. Mikucka wpłynął wniosek  Komisji Polityki Społecznej o sprawdzenie 
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meldunku dzieci  uczęszczających do miejskich placówek. Z wykazów otrzymanych od 

dyrektorów przedszkoli i żłobka wynika, że  na terenie Ustki są rodziny mieszkające bez 

meldunku lub z meldunkiem tymczasowym, lub meldunek posiada dziecko z jednym 

rodzicem. Na posiedzeniu Komisji ustalono nowe wstępne kryteria przyjmowania dzieci 

do żłobka oraz przedszkoli. Wprowadzono dodatkowe kryterium, że muszą to być 

również rodzice pracujący i posiadający meldunek w Ustce. Dyrektorzy otrzymali 

zarządzenie Burmistrza określające kryteria przyjmowania dzieci.

G. Koski  oznajmił, iż z tego wynika że to trwało przez kilka lat. Radny Koski 

zaproponował aby za dziećmi z gminy Ustka przekazywano również  środki na tzw. 

fundusz remontowy. Po części byłyby to środki na bieżące utrzymanie placówek oraz 

częściowo na sprawy inwestycyjne.

Następnie radny Koski  zmieniając temat powiedział, że zabudowa obiektem „Polo 

Market” jest większa  o 180 m2 niż zakładał projekt(  500 m ma obiekt sprzedaży , a 80 m 

ma funkcja techniczna obiektu) , przez co uszczuplono teren który powinien być 

przeznaczony pod parkingi. Radny wskazał, że Statut Uzdrowiska obliguje do budowy 

obiektów handlowych, łącznie z częścią techniczną tylko do 400 m2 . Radny zapytał na 

jakiej podstawi postawiono tak duży obiekt, który w obszarze swojej granicy powinien 

zabezpieczyć miejsca parkingowe. Radny wskazał, że poprzez takie działania ogranicza się 

teren zabudowy planowany dla UTBS. Radny Koski zapytał kto nadzoruje tę inwestycję?

M. Bugajewska  przedstawiła decyzję Starostwa Powiatowego w Słupsku na 

zatwierdzenie projektu budowlanego z 12 lutego 2009r.  i udzielenie pozwolenia na 

budowę z 17 lutego 2010 r. Decyzja ta nie zawiera powierzchni obiektu,  nastąpi to w 

momencie wydania decyzji o użytkowaniu obiektu. 

Naczelnik Wydziału GP oznajmiła, iż nie sądzi aby Starosta łamał prawo.

G. Koski powiedział, że  fakt wybudowania większej powierzchni tego obiektu 

potwierdził wykonawca w obecności Przewodniczącego Rady. Ponadto poprzez 

zwiększoną zabudowę nastąpią utrudnienia komunikacyjne w obrębie obiektu.
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M. Bugajewska poinformowała, że wystąpi do Starostwa o dokumenty, na 

podstawie których wydano pozwolenie na budowę. Ponadto p. Bugajewska przypomniał, 

że na Komisji Budżetowo - Gospodarczej omawiano sprawę konfiguracji ulicy Krótkiej.

G. Koski powiedział, że ze względu na nieznane rozwiązania komunikacyjne przy 

ul. Krótkiej był przeciwny zgodzie na przekazanie dodatkowego terenu pod parking dla 

Polo Marketu. Radny powiedział, że przez takie działania  mieszkańcy obiektu UTBS 

zapłacą więcej za podziemne miejsca garażowe.

G. Koski  zapytał, jak wygląda współpraca miasta  ze Starostwem oraz z Gminą 

Ustka w sprawie możliwości techniczno finansowych  wykonania przebudowy ul. 

Wczasowej?

Burmistrz  poinformował, że wysłał pismo do Starosty z zapytaniem, czy jeżeli 

miasto dostarczy projekt to czy Starostwo przystąpi do przebudowy ulicy. Ponadto  od 

początku kadencji Burmistrz określił , że miasto będzie  wspierało remont tej drogi. Miasto 

obecnie przygotowuje projekt ul. Sportowej aby aplikować o środki ze schetynówki. 

Podpisano wstępną umowę na korzystanie przez jedną z drużyn  

z obiektów sportowych w okresie EURO 2012. Na propozycje Burmistrza Starosta 

odpowiedział, że nie złoży wniosku o środki na ul. Wczasową gdyż wcześniej ustalono, że 

złoży wnioski  na dwie inne drogi w powiecie, nie w Ustce. 

Burmistrz oznajmił, że Miasto Ustka też nie ma możliwości złożenia dwóch wniosków. 

B. Kołakowska  odczytała pismo Starosty z  maja 2010r. proponującego 

Burmistrzowi Ustki od początku kadencji złożenie  wspólnego wniosku na remont ul. 

Wczasowej. Jednakże brak stanowiska Burmistrza spowodowało że nie złożono wspólnego 

wniosku. 

Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła brak spójności w prezentowanych informacjach.

Burmistrz J. Olech podkreślił, że od początku  tej kadencji deklarował pomoc  na 

zasadach podobnych jak przy ul. Grunwaldzkiej. 

E. Sołtysiak zapytała, czy miasto które nie zarządza drogą powiatową ma 
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obowiązek składania wniosków, czy robienia dokumentacji technicznej?

 Burmistrz odpowiedział, że to jest obowiązkiem właściciela drogi.  Burmistrz 

powiedział, że corocznie  składał deklaracje miasta do Starosta, ale nie było odzewu. 

Starosta jednoznacznie  powiedział, że nie złoży wniosku.

K. Błądkowski murki przy Biedronce, Burmistrz obiecał, że będą robione. 

Burmistrz  odpowiedział, że dzisiaj ławki na murkach są naprawiane.

K. Błądkowski  przekazał sygnały formułowiczów, że straszny bałagan panuje 

w rozkładach jazdy autobusów. Radny zapytał, czy  przy SP Nr 2 i przy ul. Darłowskiej 

nie można postawić wiaty?

Wiceburmistrz M. Kurowski  odpowiedział, że obecnie trwają rozmowy z gminą 

w sprawie uregulowania godzin odjazdów i przyjazdów autobusów, które kursują również 

po terenie gminy Ustka.

Burmistrz odpowiedział, że do tej pory miasto wykonało trzy wiaty i będą 

sukcesywnie stawiane kolejne.

Przewodniczący Rady A. Brzóska odczytał  dwie  interpelację Błądkowskiego 

otrzymaną na sesji, dotyczące zasad zbywania mieszkań oraz funkcjonowania forum 

internetowego. Przewodniczący oznajmił, że po raz ostatni przyjmuje  pisemna interpelację 

w dniu sesji – niezgodnie z zapisem Statutu Miasta Ustka. Interpelacja powinna być 

składana do Biura Rady na trzy dni przed sesją. Przewodniczący oznajmił, że interpelacje 

będą przekazane do Burmistrza.

W. Siudek  oznajmił, że w jego ocenie powstała luka interpelacji prawnej. Radny 

może bezpośrednio składać interpelacje na sesji, pomijając drogę pisemną, bo sam może 

lepiej przedstawić  problem.
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Przewodniczący odpowiedział że pisemna interpelacja wymaga  szerszego 

wyjaśnienia. Każda interpelacja składana na sesji wymaga pisemnej odpowiedzi, która 

powinna być odczytana na kolejnej sesji.

T. Świeboda  zapytała  czy informacja która otrzymali radni na posiedzeniu Komisji 

Polityki Społecznej  w sprawie działań promocyjnych Ustki i Słupska, była wypracowana 

przez Komisję powołaną do ustalania promocji dwumiasta? 

Przewodniczący  odpowiedział, że w styczniu odbyło się spotkanie komisji 

dwumiasta  i planowane jest kolejne spotkanie w Ustce w czerwcu br. Mają być 

przedstawione konkrety wyłonione z wniosków które padły na spotkaniu w styczniu. 

A. Bednarczyk powiedział, że ma wątpliwości, czy będzie wykonany do sezonu 

letniego I etap remontu ul Kosynierów, widać duże opóźnienie. Firma układająca  polbruk 

zdewastowała wjazd przy obiekcie p. Więcka przez składowany tam sprzęt. Budynek przy 

ulicy Małej- róg Kaszubskiej budynek przeznaczony do rewitalizacji jest jednym 

śmietniskiem.  Składowane  są tam tapczany, materace, star dywany. Radny wskazał, że 

plot przy Centrum Rybołówstwa jest  nieestetyczny.  Przy ul. Słowiańskiej, przy Hotelu 

„Stach” chodnik jest maksymalnie zastawiany przez gości tego hotelu.

Burmistrz potwierdził, że z przyczyn niezależnych od wykonawcy nastąpiło lekkie 

opóźnienie prac. W budynkach pękają słabe fundamenty.  Dlatego zaproponowano aby 

wykonawca rozpoczął prace od drugiej strony  ulicy. Jeśli nie pojawią się nowe wydarzenia 

to do końca czerwca br. droga powinna być wykonana. Natomiast obiekt przy ulicy Małej 

do łykendu teren będzie uporządkowany . Z chwilą rozpoczęcia budowy obiektu płot 

będzie wymieniony.

Z-ca Komendanta Straży Miejskiej K. Stodoła wyjaśnił że Straż Miejska  na sygnał 

o śmieciach składowanych przy  OW  ”Energetyk” otrzymała odpowiedź z ZGK, że tak 

naprawdę nie było możliwości odbioru ze względu na zły dojazd. Przekazano sygnał do 
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SM że śmieci będą uprzątnięte. Na  sygnały zastawiania  miejsc parkingowych Straż 

Miejska reaguje na bieżąco.

A. Górecka  przy ul. Słupskiej GS przestawił ogrodzenie, po przestawieniu płotu 

wzdłuż terenu GS SCH  powstał niebezpieczny rów. Radna zaproponowała zabezpieczenie 

tego terenu.

Burmistrz odpowiedział, że  robiony jest projekt przebudowy całej drogi Słupsk - 

Ustka, teraz nie ma chyba sensu budowy barierek.

G. Koski  zapytał jaki jest los wniosku wysłanego do  Ministra Infrastruktury 

w sprawie przejęcia obiektu  Ratownictwa Morskiego.

Burmistrz miasto nie otrzymało odpowiedzi na wniosek wysłany na początku maja.

G. Koski  zapytał kiedy rozpoczną się prace remontowe falochronów i nabrzeży 

portowych  - zgodnie z deklaracją przedstawiciela Urzędu Morskiego obecnego na sesji?

Burmistrz  oznajmił, że prawdopodobnie w tym roku remontu nie będzie. Z-ca 

Dyrektora Urzędu Morskiego poinformował, że nie otrzymał jeszcze od Starostwa zespołu 

uzgodnień dokumentacyjnych. Po uzyskaniu dokumentacji Urząd Morski będzie 

występował o środki unijne.

G. Koski zapytał kto reprezentuje miasto w Aukcji Rybnej?

Burmistrz odpowiedział, że na dzień dzisiejszy miasto nie ma swojego 

przedstawiciela w radzie nadzorczej. Jeżeli przedłuży się proces przekazywania Aukcji na 

rzecz KIPR to oczywiście Burmistrz wyznaczy nowego członka rady nadzorczej.

D. Paściak  zapytała jaka jest powierzchnia wydzierżawionego terenu 

przeznaczonego  pod park linowy ? Czy ogrodzenie terenu jest adekwatne do powierzchni 

wskazanej w uchwale o sezonowym zagospodarowaniu promenady?

S. Brożek odpowiedziała, że teren parku linowego wynosi  3000 m. Teren był 

zaznaczony w materiałach  na komisję. Dzierżawca miał obowiązek wykonania badań 

dendrologicznych i to wykonał. Teraz geodeta wytyczy wydzierżawiony teren o 

11



powierzchni 3000 m i wykona załącznik graficzny.

D. Paściak  mieszkańcy oraz radna są zbulwersowani standardem odnawianych 

ławek w różnych częściach miasta. Radna zapytała kto jest pomysłodawcą malowania 

ławek na brzydki brązowy  kolor? Radna stwierdziła, że jest to najgorszy kolor brązu w 

przestrzeni publicznej. 

E. Mierzejewska powiedziała, że w powyższej   sprawie udzieli odpowiedzi w 

późniejszym  czasie.

W. Siudek  zapytał, czy przejście przez tory będzie wykonane w terminie i czy będą 

ustawione kosze na śmieci na ścieżce wzdłuż  drogi do morza?

E. Mierzejewska  odpowiedziała, że zarówno w Starostwie , jak i w Urzędzie 

Wojewódzkim została złożona dokumentacja  do uzyskania pozwolenia na budowę. 

Projekt techniczny przejścia przez tory wykonano szybko,  ale potrzeba aż 26 uzgodnień 

plus uzgodnienia  dwóch decyzji celu publicznego bo na tym terenie nie ma planu 

miejscowego. Niestety dopóki nie będzie prawomocnej decyzji o pozwoleniu na budowę 

właściciel terenu ( PKP) nie pozwoli wejść na teren. 

W. Siudek zapytał o przybliżony termin.

E. Mierzejewska odpowiedziała, że będzie to lipiec. Będzie to praca trwająca 

maksymalnie 7 dni.

W. Siudek zapytał, czy  rozpoznano potrzebę uregulowania ruchu ulicznego przy 

ul. Wyszyńskiego do sklepu „Netto”?

Przewodniczący odpowiedział, że w dniu dzisiejszym znaki zostały ustawione, 

sprawa jest uregulowana.

Burmistrz  poinformował, że wystąpił z wnioskiem  o zmianę ruchu przy niektórych 

ulicach , o lokalizacje przystanków i obecnie czeka na opinię służb ruchu drogowego.

W. Siudek w nawiązaniu do uchwały LOT Burmistrz ma prowadzić działania 
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restrykcyjne wobec osób uchylających się od płacenia opłaty uzdrowiskowej. Radny 

wyraził zaniepokojenie stanowiskiem LOT, który chce uzyskiwać od Burmistrza informacje 

stanowiące tajemnicę skarbową.

Burmistrz  odpowiedział, że nie będzie robione nic co nie jest zgodne z prawem.

W. Siudek  oznajmił, że wobec tego Prezes LOT  obniża autorytet Burmistrza. Radny 

na piśmie złoży interpelację w tej sprawie.

G. Koski  zasygnalizował, że nadal nie ma znaku STOP przy wyjeździe z cmentarza 

w Zimowiskach.  Radny nie widzi działań miasta, a są następne unijne pieniądze do 

wykorzystania. Chodzi o tworzenie  nowych miejsc pracy dla osób po 40 roku życia. 

Następnie radny Koski zapytał, czy przed sezonem letnim odbędą się naprawy 

pogwarancyjne ulic?

E. Mierzejewska odpowiedziała, że do Zarządu Dróg Krajowych wysłano wniosek 

o umieszczenie znaku STOP przy wjeździe  na  cmentarz w Zimowiskach. Przeglądy 

gwarancyjne  a nie pogwarancyjne są częściowo wykonywane a dalsze będą dokonywane 

w czerwcu.

K. Błądkowski zapytał Burmistrza jak to się stało że impreza „ Iwan schow” 

odbędzie się w Sopocie,  nie w Ustce? Radnemu przekazano, że impreza ta koliduje 

Festiwalem Sztucznych Ogni.

Burmistrz odpowiedział,  że kalendarz imprez był układany wcześniej. 

Organizatorzy imprezy „Iwan schow” zarezerwowali w Ustce drugi łykend lipca i miasto 

zarezerwowało ten termin. Teraz w ostatniej chwili zgłosili że ten termin im nie pasuje, a 

miasto ma podpisane umowy.

A. Bednarczyk zapytał Prezesa UTBS, czy słusznie wyeksponowano część ścian 

frontowych rewitalizowanych obiektów, b o mieszkańcy i turyści mają inne zdanie? 

Radny zapytał kiedy będą wymienione tabliczki z nazwą RPGKiM ? Tej firmy nie ma 20 

lat.

Prezes Sp. UTBS E. Rokosz  odpowiedział, że do czasu przekazania obiektu aktem 

13



notarialnym ściany będą wyeksponowane, to jest przywrócenie stanu pierwotnego ścian 

aby pokazać projektantom tworzącym dokumentację.

Burmistrz powiedział, że wcześniej budynek nie może być rozebrany jeżeli nie 

będzie odkryta część ścian,  bo tego wymaga Konserwator Zabytków.

E. Rokosz wymiana starych tabliczek to spory koszt, wspólnoty sukcesywnie 

dokonują wymiany. Jeżeli będzie wola Rady to zostaną wymienione.

D. Paściak powiedziała, że od trzech lat zgłasza potrzebę naprawy koszy ulicznych, 

ozdobnych postawionych w części rewitalizacyjnej miasta. Burmistrz i  p.Naczelnik od 

trzech lat obiecują naprawę.

Burmistrz odpowiedział, że część koszy która była możliwa do naprawienia została 

naprawiona.

D. Paściak stwierdziła, że Burmistrz nie wykonuje swoich zadań w sensie 

publicznym. Radna zapytała ile jest nie naprawionych śmietników.

Burmistrz odpowiedział, że w miejsce brakujących koszy ustawiane są kosze 

betonowe.

D. Paściak oznajmiła, że w internecie nie ma informacji o rozstrzygnięciu przetargu 

na dzierżawę terenu pod park linowy.

S. Brożek odpowiedziała, że nie ma takiego obowiązku, praktykowane jest 

wieszanie na tablicy ogłoszeń. Oznajmiła, ze przyjmuje ten wniosek do wykonania.

G. Koski zapytał o strefę płatnego parkowania w rejonie tzw. starówki?

Burmistrz odpowiedział, że w tym roku nie będzie w Ustce strefy płatnego 

parkowania.

G. Koski  zapytał, czy nie można przenieść przystanku autobusowego PKS z ulicy 

Grunwaldzkiej ( naprzeciwko Hotelu „Lubicz”) na Plac Dąbrowskiego?
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Wiceburmistrz M. Kurowski  odpowiedział, że  miasto zwróciło się do PKS

o przeniesienie przystanku na Plac Dąbrowskiego przy „Biedronce”.

G. Koski  zasygnalizował potrzebę udostępnienia części  kanału węglowego dla 

jachtów. Zapytał czy to jest możliwe?

Burmistrz  odpowiedział, że tak.

 G. Koski  wyraził oburzenie, że  budynek po rewitalizacji przy ul. Kosynierów 22 

jest zniszczony ( parapety poobijane, brudne ściany).

Sołtysiak uczniowie Gimnazjum pracowali przy wyszukiwaniu  pomnika przyrody. 

Procedura ustanowienia pomnika trwa długo, są prawie wszystkie niezbędne uzgodnienia. 

Radna zapytała, czy do końca kadencji uda się przyjąć w tej sprawie uchwałę?

Mierzejewska odpowiedziała, że po wcześniejszej rozmowie z radną wyznaczyła 

pracownika wydziału IKiOŚ do zajęcia się sprawą aby na najbliższym posiedzeniu Komisji 

Budżetowo – Gospodarczej zajęto się tym problemem.

 Z sali wybył A. Wdowiarek

Po wyczerpaniu powyższego punktu Przewodniczący ogłosił  10 minutową 

przerwę  w obradach.

Ad.6  Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego w mieście

( II część nagrania czas 1: 00 )

A. Tyszkiewicz poinformował, że Komisja BG zapoznała się z informacją Straży 

Pożarnej, Policji oraz Straży Miejskiej.

G.Koski  zapytał jak będą zabezpieczone miejsca parkingowe w trakcie Festiwalu 

Sztucznych Ogni?

Z-ca Komendanta SM K. Stodoła  odpowiedział, że jest to impreza masowa  

i organizator ma obowiązek zabezpieczenia, a to nie jest miasto. S.M. nie będzie zajmowała 

się parkowaniem samochodów, będzie zabezpieczała odcinek molo.

A. Tyszkiewicz zapytał jak będzie rozwiązana sprawa odmowy płacenia opłaty 

targowej przez handlowców.
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Wiceburmistrz M. Kurowski  przypomniał, że  sprawa była szeroko omawiana na 

komisji. Obecnie trwają dywagacje prawne  w sprawie pobierania opłaty targowej od 

właścicieli gruntu, ale pomimo tego miasto będzie podejmowało  działania aby należne 

miastu środki wpływały do budżetu miasta.

Skarbnik U. Pietrasiewicz powiedziała, że płatnik podatku od nieruchomości nie 

jest płatnikiem opłaty targowej. Podpisywane są nieformalne umowy pomiędzy 

właścicielem gruntu a wydzierżawiającym przez co omija się obowiązek wnoszenia opłaty 

targowej.

Rada przyjęła informacje stanowiące załączniki nr  5-7.

K. Stodoła powiedział, że Straż Miejska stara się uprzedzić działania osób które 

uchylają się od płacenia opłaty targowej za namioty wielkopowierzchniowe.

Ad. 7  Informacja zabezpieczeniu podstawowej opieki medycznej oraz o 

zabezpieczeniu pracy Pogotowia Ratunkowego w sezonie 2010 roku.

( II część nagrania czas 7: 45 )

Przewodniczący poinformował, że do Rady zostały  złożone pisemne informacje 

przez  Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej „Falck” , przez  Wojskową  Specjalistyczną 

Przychodnię Lekarską oraz Stację Pogotowia Ratunkowego. Powyższe informacje stanowią 

załączniki nr 8-10 do niniejszego protokołu.

T. Świeboda  poinformowała, że Komisja Polityki Społecznej omawiała powyższe 

informacje. Powiedziała, że mieszkańcy mogą korzystać ze specjalistycznych gabinetów w 

wojsku.

G. Koski zaproponował aby NZOZ „Falc” postawił tablicę informacyjną  o pracy 

przychodni, podobnie jak to zrobiła Wojskowa Przychodnia. Na komisji PS dyskutowano o 

braku miejsc  dla gabinetów specjalistycznych SNZOZ. Wszystkie obiekty firmy „Falck” 

znajdują się w wydzierżawionych obiektach SM ”Korab”. 

Radny zaproponował aby pomyślano na przyszłość o umiejscowieniu  gabinetów 

specjalistycznych w usteckim szpitalu. 
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Ad. 8  Informacja o przygotowaniach miasta do sezonu letniego 2010 roku.

( II część nagrania czas 11:50)

G. Koski zwrócił uwagę, że w gablotach informacyjnych nie ma programu imprez 

letnich. Radny zapytał ile kosztował nakład broszurki z programem imprez i czy LOT 

współfinansował koszt tego przedsięwzięcia. Kalendarz imprez jaki posiadają radni został 

wysłany do gestorów bazy noclegowe, do informacji turystycznych na terenie całego kraju, 

oraz do podmiotów prowadzących działalność hotelową. Plan imprez w postaci plakatów 

będzie podawany w formie „Tygodnia w Ustce”. Lot nie partycypował w kosztach 

drukowania, w całości są to koszty Wydziału Promocji.

P. Wszółkowski  odpowiedział, że zgodnie z podpisaną umową do 4 lipca 

dysponentem gablot jest firma organizująca Festiwal Sztucznych Ogni. Miasto nie ma 

możliwości wyeksponowania obecnie kalendarza imprez.

G. Koski zapytał, czy  miasto zwracało się do p. Wójt Gminy Ustka o dopłacanie do 

etatu w LOT ( w okresie sezonu) tak jak na zasadach deklarowanych przez Prezydenta 

Miasta Słupska?

P. Wszółkowski  odpowiedział, że  tworzenie etatów i zatrudnianie pracowników 

jest kompetencją Prezesa LOT.

G. Koski prosił o wykaz kosztów wydania broszury z programem imprez i czy na 

powyższe zadanie był ogłaszany przetarg? Ponadto radny poprosił o wykaz kosztów 

imprez letnich. Jakie kwoty uzyskano  z umów barterowych wydzierżawienia terenów 

promocyjnych?

P. Wszółkowski odpowiedział, że  przy drukowaniu kalendarza imprez letnich 

wybrano najkorzystniejszą ofertę cenową firmy „GRAWIPOL”. W analizie posezonowej 

dopiero będzie mógł przedstawić faktyczne koszty imprez. Następnie przedstawił umowy 

jakie zawarto z dzierżawcami powierzchni reklamowej oraz wynegocjonowane kwoty.

G. Koski  zapytał, jaką nazwę będzie miał Festiwal Sztucznych Ogni?
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P. Wszółkowski inwencją miasta było poszukiwanie środków na organizację 

festiwalu. Dlatego w nazwie z pewnością  umieszczona będzie nazwa sponsora. Jeżeli 

miałby to być ustecki festiwal to w całości musiałby być  sfinansowany z budżetu Miasta. 

G. Koski zapytał ile wynoszą koszty zabezpieczenia i logistyki festiwalu?

P. Wszółkowski odpowiedział, że miasto zabezpiecza imprezę w kwocie nie 

przekraczającej 14000 Euro. W skład tej kwoty wchodzą :  wartości nośników, świadczenia 

związane z pracą Straży Miejskiej, zabezpieczenie służb OSP, koszt pucharów, listów 

gratulacyjnych,  koszt zabezpieczenia pojemnika na odpady pirotechniczne.

G. Koski wyraził ubolewanie że miasto straciło ustecki produkt, wypracowany 

przez lata.

K. Błądkowski  powiedział, że powinna być podana informacja dla mieszkańców, 

turystów o numerach telefonów do organizatorów poszczególnych imprez, instytucji które 

ujęte są w kalendarzu imprez. Sama konstrukcja kalendarza imprez jest właściwa.

D. Paściak  powiedziała, że powinny być znane koszty szacunkowe planowanych 

imprez. Radna chce poznać koszty imprez poniesione np. z Wydziału Promocji.

D. Paściak zgłosiła wniosek aby radni otrzymali kompleksową informację na piśmie 

w sprawie organizacji Festiwalu Sztucznych Ogni.

Przewodniczący  poinformował, że  oficjalnym rzecznikiem Festiwalu jest rzecznik 

prasowy Urzędu.

P. Wszółkowski  wcześniej poinformował radnych za jaki odcinek odpowiada i nie 

może wypowiadać się za organizatora Festiwalu  ani w jego imieniu. Ponadto obowiązuje 

tajemnica handlowa. 

D. Paściak oznajmiła, że interesują ją pieniądze zapisane w budżecie miasta 

przeznaczone na Festiwal Sztucznych Ogni.

J. Cegła odpowiedział, że wkład finansowy w organizację festiwalu będzie dużo 
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mniejszy niż w latach poprzednich. Na pewno nie będzie to 250 000 złotych. Z informacji 

uzyskanych od p. Kulmatyckiego  wynika że na dniach będzie podpisana umowa 

sponsorska z firma która jest w stanie wyłożyć na festiwal od 800 000 do 1000 000 zł . 

Budżet festiwalu byłby cztery razy większy niż do tej pory. Nie podpisano jeszcze umowy

i nie można mówić o kosztach. Wszelkie koszty organizacji Festiwalu ponosi organizator 

Firma „VOLKY”. Rzecznik poinformował radnego Koskiego, ze skoro sponsor ma 

przekazać tak duże pieniądze to dlatego będzie chciał  aby nazwa jego firmy znalazła się 

w nazwie festiwalu. Jednakże nazwa USTKA będzie w oficjalnej nazwie festiwalu.

Ad. 9  Podjęcie uchwał. ( czas 42 : 15 )

Przewodniczący kolejno p[przedstawiał projekty uchwał i poddawał pod 

głosowanie:

• w sprawie   zmian w budżecie miasta na 2010 rok.  

Pietrasiewicz  przedstawiła proponowane zmiany.

Tyszkiewicz  poinformował. że opinia Komisji Budżetowo – Gospodarczej jest 

pozytywna.

Rada  przy 12  głosach „za”, 2 głosach „wstrzymujących się” ( obecnych 14 radnych) 

podjęła Uchwałę Nr XLVII / 399 / 2010 stanowiącą  załącznik nr 11 do niniejszego 

protokołu.

• w sprawie   zawarcia umowy z Powiatem Słupskim dotyczącej realizacji projektu pod   

tytułem „Zabawa w miasto – dzieci budują swój własny świat” w dniach 22 -30 lipca 

2010r. w Runowie k/Potęgowa.

T. Świeboda  poinformowała, że Komisja Polityki Społecznej pozytywnie zaopiniowała 

powyższy projekt uchwały.

G. Koski zapytał,  kto opłaci pedagogów, czy szkoły, czy budżet miasta.

M. Mikucka zadaniem miasta jest zgłoszenie pięcioro uczniów i jednego nauczyciela. 

Nauczyciel nie jest opłacany z budżetu miasta. Natomiast zapłaci za każde dziecko 700 zł 
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plus 1oo zł dopłaci rodzic, nauczyciele są opłacani ze środków unijnych przeznaczonych 

na realizację tego przedsięwzięcia.

D. Paściak  zapytała, jakie będą kryteria wyboru dzieci?

M. Mikucka odpowiedziała, że uczniów wskażą dyrektorzy szkół w których nauczany 

jest język nieniecki.

D. Paściak stwierdziła, że mankamentem  wyboru jest b raj jasnych kryteriów 

wyłaniania uczniów.

T. Świeboda przypomniała, że ten projekt był szczegółowo omawiany na Komisji 

Polityki Społecznej. Radna zapytała dlaczego tak sztucznie dla populizmu przedłużana jest 

sesja?

D. Paściak oznajmiła, że zawsze można mieć wątpliwości i może pytać w każdej chwili.

Rada przy 12 głosach „za”, 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła Uchwałę Nr XLVII / 

400 / 2010 stanowiącą załącznik nr 12 do protokołu.

• w sprawie zmiany porozumienia międzygminnego z Gminą Ustka dot. 

współdziałania w celu wspólnej realizacji inwestycji pn. „Rozbudowa oczyszczalni 

ścieków w Ustce wraz z kolektorami przerzutowymi.

A. Tyszkiewicz  przedstawił pozytywna opinię Komisji Budżetowo – Gospodarczej.

Rada przy 11 głosach „za”, 3 głosach „wstrzymujących się” podjęła Uchwałę Nr 

XLVII / 401 / 2010 stanowiąca załącznik  nr 13 do protokołu.

•  w sprawie   wniesienia     w formie wkładu niepieniężnego (aportu) prawa własności   

nieruchomości będących własnością Gminy Miasto Ustka.

A. Tyszkiewicz poinformował, że Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

P. Nycz poprosił o lepsze zabezpieczenie tych budynków do czasu wyburzenia.

Przewodniczący przedstawił projekt  uchwały zawierający autopoprawkę po Komisji 
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B-G i poddał projekt pod głosowanie.

Rada przy 11 głosach „za”, 1 głosie „przeciwnym”, 2 głosach  „wstrzymujących się” 

podjęła Uchwałę Nr XLVII / 402 / 2010 stanowiącą załącznik nr 14 do protokołu.

• w sprawie   wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy części nieruchomości   

stanowiących własność Gminy Miasto Ustka, położonych w Ustce przy ul. 

Marynarki Polskiej 75-77.

A. Tyszkiewicz poinformował, że Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały.

Rada przy 14 głosach „za”  podjęła Uchwałę Nr XLVII / 403 / 2010 stanowiącą 

załącznik nr 15 do protokołu. 

• w sprawie   wyrażenia zgody na  ustanowienie służebności przesyłu nieruchomości   

położonej w Ustce przy ul. Promenada Nadmorska, będącej własnością Gminy 

Miasto Ustka.

A. Tyszkiewicz poinformował, że Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały.

Rada przy 13 głosach „za”, 1 głosie „przeciwnym” podjęła Uchwałę Nr XLVII / 404 / 

2010 stanowiącą załącznik nr 16 do protokołu.

• w sprawie wyrażenia zgody na  ustanowienie służebności przesyłu nieruchomości 

położonej   w Ustce przy ul. Darłowskiej (dz. 1759/1), będącej własnością Gminy 

Miasto Ustka.

A. Tyszkiewicz poinformował, że Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały.

Rada przy 12 głosach „za”, 1 głosie „przeciwnym”, 1 głosie „wstrzymującym się” 

podjęła Uchwałę Nr XLVII / 405 / 2010 stanowiącą załącznik nr 17 do protokołu.

• w sprawie   wyrażenia zgody na  ustanowienie służebności przesyłu nieruchomości   
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położonej   w Ustce przy ul. Darłowskiej (dz. 1889/1), będącej własnością Gminy 

Miasto Ustka.

A. Tyszkiewicz poinformował, że Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały.

Rada przy 13 głosach „za”, 1 głosie „wstrzymującym się”  podjęła Uchwałę Nr XLVII / 

406 / 2010 stanowiącą załącznik nr 18 do protokołu.

• w sprawie   wyrażenia zgody na odstąpienie od przetargowego trybu umowy   

dzierżawy terenu, położonego w Ustce przy ul. Darłowskiej, będącego własnością 

Gminy Miasto Ustka.

A. Tyszkiewicz  poinformował, że Komisja Budżetowo – Gospodarcza negatywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały, miała zastrzeżenia do lokalizacji i okresu czasu 

dzierżawy.

Burmistrz J. Olech  poinformował, że rozpatrywana jest inna lokalizacja. 

Przewodniczący oznajmił, że Burmistrz wobec tego powinien wnieść o wycofanie 

projektu z porządku, aby nie odebrano tego jako negacji dla hodowców gołębi.

Burmistrz  wniósł o wycofanie powyższego projektu z porządku obrad.

Rada przy 11 głosach „za”, 2 głosach „przeciwnych”, 1 głosie „wstrzymującym się” 

wycofała powyższy projekt z dzisiejszego porządku obrad.

•  w sprawie   wyrażenia zgody na odstąpienie od przetargowego trybu umowy   

dzierżawy terenu, położonego w Ustce przy ul. Marynarki Polskiej, będącego 

własnością Gminy Miasto Ustka.

A. Tyszkiewicz poinformował, że Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie 

zaopiniowała 13 głosach „za”, 1 głosie „wstrzymującym się”  podjęła Uchwałę Nr XLVII / 

407 / 2010 stanowiącą załącznik nr 19 do protokołu.

• w  sprawie   zmiany uchwały Nr XI/83/2007 Rady Miasta Ustka z dnia 30 sierpnia   
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2007r. w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Miasto Ustka.

Wiceprzewodnicząca B. Kołakowska  nawiązując do postanowienia Państwowego 

Powiatowego Inspektora Sanitarnego, stanowiącego załącznik nr 20 - zapytała o 

paragraf 5. W postanowieniu SANEPIDU nie wskazano na konieczność zmiany 

paragrafu 5 a w dzisiejszym projekcie uchwały uwzględniono zmianę. Radna zapytała, 

czy to jest pomyłka, czy nie zgodził się SANEPID?

E. Mierzejewska odpowiedziała, że do tego paragrafu Sanepid nie ustosunkował 

się.

W. Siudek poinformował, że  brakuje zapisów regulujących  odbiór różnego rodzaju 

rzeczy tzw. wystawki. Oznajmił, że postara się przygotować taki projekt uchwały.

A. Bednarczyk zakazuje się hodowli zwierząt gospodarskich, zapytał czy w 

rozumieniu ustawy są to gołębie?

E. Mierzejewska  odpowiedziała, że nie dotyczy to gołębi.

Rada przy 13 głosach „za”, 1 głosie „przeciwnym” podjęła Uchwałę Nr XLVII /408 / 

2010 stanowiącą załącznik nr 21.

Ad. 10   Odpowiedzi na interpelacje radnych. ( czas 72:45)

Rzecznik J. Cegła odpowiedział na interpelacje radnego Błądkowskiego w sprawie 

dyskusji na forum internetowym. Przedstawił zapisy kodeksu cywilnego obowiązujące 

przy precyzowaniu wypowiedzi na forum internetowym. Rzecznik poinformował, że 

wielokrotnie upominał internautę A. Mazura że nie można obrażać Burmistrza, radnych, 

LOT, podając nieprawdziwe dane. Pomimo wielokrotnych upomnień w dalszym ciągu na 

forum ukazywały się obraźliwe i wulgarne teksty, dlatego rzecznik zdecydował o 

zablokowaniu możliwości  takich wpisów. Rzecznik uznał, że była to słuszna decyzja, gdyż 

usuwanie obraźliwych postów nie jest przejawem cenzury.

K. Blądkowski  powiedział, że takie wyjaśnienie powinno znaleźć się na forum. 
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Oznajmił, że radni powinni udzielać się na forum, bo świadczy o obywatelskiej postawie. 

W. Siudek oznajmił, że   spór z Burmistrzem o funkcjonowanie forum trwa trzy 

lata. Dotyczy to między innymi relacji z obrad Rady pisanych przez rzecznika. 

W opinii radnego forum nie wypełnia luki informacyjnej.

E. Mierzejewska uzasadniła decyzję w sprawie kolorystyki ławek usadowionych na 

terenie miasta.

D. Paściak oznajmiła, ze brąz jest niebezpiecznym kolorem stosowanym 

w przestrzeni publicznej.

Ad. 11   Wolne wnioski i oświadczenia. ( czas 94 :50) 

A. Mazur piszący na forum pod postem  „smerf maruda” wypowiedział się w 

sprawie wpisów na miejskim forum.

Burmistrz odczytał pismo  Posła na Sejm Kazimierza Plocke z okazji XX - lecia 

samorządu. 

G. Koski zgłosił wniosek o przeprowadzenie wizji lokalnej przy ul. Krótkiej, na 

budowie Polomarketu.

Rada przy 5 głosach „za”, 3 głosach „przeciwnych”, 5 głosach „wstrzymujących się” 

wniosek  przyjęła powyższy wniosek”.

G. Koski podziękował Burmistrzowi za ingerencję oraz dyrektorowi WSS 

p. Stusowi za poprawę estetyki obiektu szpitala w Ustce.

D. Paściak oznajmiła, że zawsze sceptycznie byłam nastawiona do tego co robi 

rzecznik na forum. Radna Paściak stwierdziła, że porażka tej Rady było to, że tak 

naprawdę nie zajęła się sprawa funkcjonowania forum. Radna nie rozumie dlaczego 

rzecznik jest moderatorem forum. Obawia się że pod koniec kadencji forum będzie 

wykorzystywane w kampanii wyborczej. Forum  funkcjonujące za pieniądze publiczne jest 

zdominowane przez rzecznika. 

T.  Laskowski poinformował, że LOT powołał sztab udzielania pomocy 
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powodzianom. Członkowie LOT oferują nieodpłatnie pobyt powodzian za darmo.  Zwrócił 

się do samorządu o kwotę 8000 zł na  pokrycie kosztów wyżywienia dla około 200 osób. 

Prezydent Słupska w ramach funkcjonowania dwumiasta zadeklarował pomoc w 

wysokości ponad 33 000 zł. 

Burmistrz powiedział, że kwotę 8000 zł znajdzie w budżecie miasta.

Wdowiarek podziękował Burmistrzowi za usuniecie dołów przy studzienkach  przy ulicy 

Słupskiej. 

W. Siudek przekazał informację uzyskana w  ZGK że w mieście będą sprzątane 

wszystkie drogi, a kwestie odpłatności będą załatwiali później.

Ad. 12 Zakończenie obrad.                                                                                         

Przewodniczący ogłosił, ze  następna sesja odbędzie się 24 czerwca, po czym 

zamknął obrady w dniu dzisiejszym.

Na tym protokół zakończono.

Przewodniczący Rady
(-) Adam Brzóska

Protokolant:
K. Drapała
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